

## Terms and Conditions

- Campaign will be for a period of 3 months from 5th Jun to 04th Sep 2024.
- Only POS and Ecommerce transactions will be considered for the campaign.
- ATM transactions & Government spends will not be considered for the campaign.
- Customer who spends OMR 500 in any of the campaign months (As shown below) will be eligible for this campaign:
  1. Campaign Month 1 - 5th Jun to 04th Jul 2024.
  2. Campaign Month 1 - 5th Jul to 04th Aug 2024.
  3. Campaign Month 1 - 5th Aug to 04th Sep 2024.
- The highest 250 spenders from the eligible customers only will get OMR 50.
- Each winner can get OMR 50 only once during the campaign period.
- 1% Cashback will be paid for eligible international transactions (additional 0.5% on the existing NBO reward).
- The Cashback will be credited to the customer's reward account within 30 days from offer end date.
- Corporate customers are not eligible for this promotion.
- Not applicable on cancelled, reversed transactions.
- NBO Staff are not eligible for OMR 50 Cashback.

## الشروط والأحكام

- تستمر الحملة لمدة 3 أشهر، من 5 يونيو إلى 4 سبتمبر 2024.
- الحملة ستأخذ في الاعتبار فقط معاملات نقاط البيع والتجارة الإلكترونية.
- معاملات أجهزة الصراف الآلي والإنفاق الحكومي لن يتم أخذها بعين الاعتبار في الحملة.
- العميل الذي ينفق 500 ريال عماني في أي شهر من أشهر الحملة (كما هو موضح) سيكون مؤهلاً لهذه الحمل:
  1. الشهر الاول للحملة من 5 يونيو الى 4 يوليو.
  2. الشهر الثاني للحملة من 5 يوليو الى 4 اغسطس.
  3. الشهر الثالث للحملة من 5 اغسطس الى 4 سبتمبر.
- فقط 250 منفقاً من أعلى المنفقين من العملاء المؤهلين للحملة سيحصلون على 50 ريال عماني.
- العملاء المؤهلون يمكنهم الحصول على 50 ريال عماني مرة واحدة فقط خلال فترة الحملة.
- سيكون هناك 1% استرداد نقدي على المعاملات المؤهلة (0.5% إضافية على برنامج المكافآت الحالية) سيتم إيداع مبلغ المكافأة في حساب العميل خلال 30 يوماً من تاريخ انتهاء العرض.
- العملاء التجاريون (الشركات) غير مؤهلين لهذا العرض الترويجي.
- لا ينطبق العرض على المعاملات الملغاة أو المحجوزة.
- موظفو البنك الوطني العماني غير مؤهلين للحصول على استرداد نقدي بقيمة 50 ريال عماني.